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FAU medlemmer: 
1.klasse: Tone Marie Swensen Hestad  
Madelen Nordvåg Berg  
2.klasse: Ann Katrin Olsen  
Bjørn Erik Tinnan  
3.klasse: Bjørn Roar Sørgård  
Martin Knutsen  
4.klasse: Mathias Leonhardsen  
Suhreta Omervcevic  
5.klasse: Janne Evy Anne Jonassen  
Jannicke Leonhardsen  
6.klasse: Kristian Johnsen Haukalid  
Mary Nygård Bergheim  
7. Klasse: Lene Arntzen  
Arriya Sriphakphong  
8.klasse: Marie Nicolaisen  
Julie Therese Volden Dahl  
9.klasse: Anna-Elisabeth Kristiansen  
Elisabeth Andersen Rambjørg  
10.klasse: Linda Andreassen  
Mai-Lis Myrvang-Strand  

 

Referat FAU møte 31 januar 2024 
 

Tilstede fra FAU: Ida Tostrup, Marie Nikolaisen, Linda Andreassen, May-Liss Strand, Ann 

Kathrin Olsen, Tone Hestad, Mathias Leonardsen, Jannicke Leonardsen, Bjørn Roar 

Sørgård, Suhreta Omercevic og Lene Holm Arntzen 

Inviterte politikere fra Glomfjord: Kristian Haukalid, Kristian Olsen, Ragnhild Andersen, Hans 

Ove Hagen 

Frafall: Rektor Beate Henningsen, grunnet uvær 

 

Tilsynsrapport fra Helse- og miljøtilsyn Salten (HMTS) fra november 2023 

1. Jente toalettene på mellom- og ungdomstrinnet må utbedres. 

- Flere av jentene vegrer seg for å gå på do og noen vil heller gå på do 

hjemme fordi de ikke føler seg trygge. 

- Hans Ove gir en kort redegjørelse for historikken om saken. I 2019 ble det 

bevilget penger til renovering av toaletter og garderober. Pengene ble 

omprioritert til akutt lekkasje i taket på ungdomstrinnet. Nytt budsjettvedtak 

på kr. 850 000 til toalettene i desember 2021, men saken har stoppet opp 

der.  

- Meløy kommune er nå Robek og for at ikke pengene skal forsvinne til 

andre formål må politikerne må ta tak i dette nå.  

2. Alle politikerne er enige om å ta dette opp i sine politiske gruppemøter. Nytt felles 

politisk møte er 6 mars.  

3. Ragnhild skal sjekke hva som har skjedd politisk etter avisoppslaget som kom 25 

januar og kommer tilbake med mer info. Viktig at dette gjennomføres for at 

befolkningen i Glomfjord skal ha tillit til sine politikere og ordføreren.  
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4. Hans Over forplikter seg til å ta dette videre i formannskapet. Et politisk vedtak står til 

et nytt vedtak vedtas.  

5. Alle politikerne støtter saken og skal presse på  

6. FAU kan sende et brev hvor vi etterspør en redegjørelse om hva som er gjort med 

vedtaket. FAU skal også følge opp Glomfjord politikerne.  

 

Nedleggelse av ungdomstrinnet ved Glomfjord Skole 

1. Første forslag høsten 2023 var at ungdomstrinnet skulle nedlegges 

2. Glomfjordbenken fikk omgjort dette desember 2023 til at saken skulle utredes 

nærmere, for å se på hva som er det beste alternativet for en samlet 

ungdomsskole i nordre Meløy. 

Punkter som nevnes:  

a. Slå sammen admin Ørnes/Spildra? 

b. Flytte Ørnes Ungdomsskole til Glomfjord? 

o Har lokaler i Glomfjord 

o Besparelser leie hall, kan benytte Glomfjordhallen istedenfor å leie 

Ørnes hallen 

o Besparelser buss til bassenget som ligger i Glomfjord.  

o Personalrom kan utvides ved å innrede allerede eksisterende 

lokaler 

o God plass for å utvide parkeringsplass (andre siden av veien fra 

dagens plass) 

3. Ifølge KOSTRA tall ble utgiftene for å drifte Meløyskolene 20% høyere etter 

åpning av Spildra skole i 2019. Spildra skole utgjør 120 millioner som skal 

nedbetales. Årlig utgjør dette ca.10-12 millioner bare for Spildra av et totalbudsjett 

på 22 millioner.  

4. FAU presenterer foresatte og elevene. 

- Vårt ansvar er å ta vare på arbeidsmiljøet til ungene våre, ha fokus på 

BARNAS BESTE! 

- Elevene som skal starte i 8 – 10 trinn ved Glomfjord ungdomsskole vil 

nå ta sommerferie uten å vite hvor de skal begynne på skolen til 

høsten. Hvor blir det av trygge overganger?? 

- Det påpekes at FV17 Glomfjord – Ørnes er FYLKETS FARLIGSTE 

VEI! Vi vil ha trygg og sikker skolevei. 

- Vårt inntrykk er at kommunen kun har fokus på å skal spare penger, 

hvor blir det av bolyst?  

5. En av begrunnelser for avgjørelsen er å styrke fagmiljøet i ungdomsskolen. FAU 

vurderer det å flytte ungdomsskole lærerne fra Glomfjord til Ørnes, heller vil 

svekke fagmiljøet ved Glomfjord Skole. 

6. FAU ved Glomfjord skole har forsøkt å besøke Ørnes Ungdomsskole for å se på 

forholdene, men rektor ved skolen gir ikke FAU mulighet for befaring ved skolen. 

Mona Mork sier dette ikke lar seg gjøre, hun ber om ro i saken.  

7. Verken FAU eller Glomfjords politikerne får innsikt i regnskapet som viser 

detaljene ved besparelsen av flytting av ungdomstrinnet. Arbeidspapirene som 

ligger til grunnen for saken bør offentliggjøres slik at befolkningen kan få 
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forståelse for situasjonen. FAU mangler åpenhet fra skoleledelsen og har derfor 

vanskeligheter med å vise tillit til saksfremgangen.  

8. Viktig at FAU og Glomfjords befolkning stiller opp og markerer sin motstand når 

dette skal opp i kommunestyret.  

 

 

Mona Mork jobber med saken og den 29 februar kommer den ut på høring. Høringen 

skal være åpen i 2 måneder. Saken skal opp i kommunestyret på Junimøtet.  

 

FAU og kommunepolitikerne er enige om å samarbeide videre fremover for å få en god 

saksgang 

- Må få alle fakta på bordet og bevise hvilke besparelser som forventes.  

- Trenger å få inn Grendeutvalget for å alle dra i samme retning 

- Brev til elevrådet og industriparken ang deres syn på saken.  

- Politikerne sjekker opp med formannskapet hvorfor FAU blir møtt med 

motstand mht. befaring ved Ørnes Ungdomsskole.   

 

Nytt møte kun FAU torsdag 15 februar kl. 18 

Nytt møte med politikerne tirsdag 5 mars kl. 18 

 

 

 

Referent  

Lene Holm Arntzen 


